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RG.0012.26.2017 

 

Protokół Nr 26/17 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 26 czerwca 2017 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 901 a zakończyła o 1021. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz, 

która powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad ( w chwili 

otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 4 – brak radnego Edwarda 

Wermińskiego). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 

 

Przed przystąpieniem do zaopiniowania materiałów na najbliższą sesję Rady Gminy 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz udzieliła głosu inspektor ds. oświaty 

Joannie Dudzińskiej, która zwróciła się do Komisji o wyrażenie opinii w kwestii 

wskazania po 1 uczniu – najlepszym i wzorowym - ze szkół podstawowych i 

gimnazjów z terenu gminy do uhonorowania nagrodą Wójta Gminy za wyniki w nauce 

i inne osiągnięcia.  

P. Dudzińska przedstawiła kandydatury uczniów zaproponowanych przez Rady 

Pedagogiczne  Szkół.  

Po analizie przedstawionych kandydatur Komisja zarekomendowała następujące 

osoby:  
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Szkoły podstawowe: 

1) najlepszy uczeń – Julia Kuciapa 

2) wzorowy uczeń – Ewelina Garbacz 

Gimnazja: 

1) najlepszy uczeń – Joanna Kata 

2) wzorowy uczeń – Jakub Żmuda 

Powyższe osoby wybrano w głosowaniu – 5 głosów „za” (do obrad dołączył radny 

Edward Wermiński). 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości rolnych stanowiące własność Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił 

inspektor ds. rolnictwa, ochrony przyrody i ochrony przeciwpożarowej Jacek Dudek. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz zwróciła uwagę na problem nie 

wykaszania działek przez właścicieli nieruchomości na osiedlu w Dąbrowie 

Rzeczyckiej za sklepem Groszek. W tej sprawie interweniowali u niej mieszkańcy 

sąsiednich działek, którzy wystąpili o wpłynięcie przez Urząd Gminy, jeśli jest taka 

możliwość, na właścicieli działek, aby je wykaszali. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

gminy (dot. m. Antoniów) przedłożyła inspektor ds. nieruchomości Magdalena 

Grębowiec. 

P. Grębowiec poinformowała o pozytywnej opinii  i podjętej uchwale w tej sprawie 

przez Zebranie Wiejskie. 

Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów - 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność gminy(dot. m. Chwałowice) przedstawiła 

inspektor ds. nieruchomości Magdalena Grębowiec. 

P. Grębowiec poinformowała o pozytywnej opinii  i podjętej uchwale w tej sprawie 

przez Zebranie Wiejskie. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów - 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność gminy (dot. m. Wola Rzeczycka) przedłożyła 

inspektor ds. nieruchomości Magdalena Grębowiec. 
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P. Grębowiec poinformowała o pozytywnej opinii  i podjętej uchwale w tej sprawie 

przez Zebranie Wiejskie. 

Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów - 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

gminy (dot. m. Wola Rzeczycka) przedstawiła inspektor ds. nieruchomości Magdalena 

Grębowiec. 

P. Grębowiec poinformowała o pozytywnej opinii  i podjętej uchwale w tej sprawie 

przez Zebranie Wiejskie. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów - 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność gminy (dot. m. Rzeczyca Długa) przedłożyła 

inspektor ds. nieruchomości Magdalena Grębowiec. 

P. Grębowiec poinformowała o pozytywnej opinii  i podjętej uchwale w tej sprawie 

przez Zebranie Wiejskie. 

Radny Edward Wermiński wniósł, aby dokonać zmiany w projekcie uchwały. 

Zaproponował, aby w §2 Środki finansowe uzyskane ze sprzedaży przeznaczyć na 

poprawę infrastruktury sołectwa Musików, a obecnie jest Rzeczyca Długa. 

Przedłożony projekt uchwały wraz z poprawką został pozytywnie zaopiniowany – 5 

głosów - jednogłośnie. 

 

Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność gminy (dot. m. Rzeczyca Długa) przedłożyła 

inspektor ds. nieruchomości Magdalena Grębowiec. 

P. Grębowiec poinformowała o pozytywnej opinii  i podjętej uchwale w tej sprawie 

przez Zebranie Wiejskie. 

Radny Edward Wermiński wniósł, aby dokonać zmiany w projekcie uchwały. 

Zaproponował, aby w §2 Środki finansowe uzyskane ze sprzedaży przeznaczyć na 

poprawę infrastruktury sołectwa Musików, a obecnie jest Rzeczyca Długa. 

Przedłożony projekt uchwały wraz z poprawką został pozytywnie zaopiniowany – 5 

głosów - jednogłośnie. 

 

Ad. IV/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów - 

jednogłośnie. 
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Ad. IV/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2017 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Komisja rozpatrzyła plan oświetlenia ulicznego na terenie gminy na 2017r.. Plan został 

przyjęty przez Komisję w niezmienionym stanie w głosowaniu – 5 głosów „za”. 

Radny Julian Geneja przypomniał o złożonym przez niego wniosku o remont drogi 

prowadzącej do Stacji Uzdatniania Wody w Radomyślu. Powiedział, że droga jest w 

fatalnym stanie technicznym i wymaga odnowy. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

            Przewodnicząca Komisji 

 

                            Marzena Garbacz 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 


